
PROTOKÓŁ Nr XV/2025 

 

z sesji Rady Gminy Radecznica, która odbyła się dnia 29 kwietnia 2025 roku 

w godzinach: 902 – 1004 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Radecznicy 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

1. Chorzępa Łukasz                                      10. Pawelczyk Beata                

2. Gumieniak Jerzy                                       11.. Poświatowski Mirosław  

3. Hadam Monika          12. Sołtys Janusz    

4. Jachymek Celina                                      13. Studziński Wiesław  

5. Kijek Zbysław           14. Sznitowska Laura     

6. Małysz Joanna                                          15. Zymon Marcin 

7. Mogielnicki Tomasz      

8. Nastaj Maciej      

9. Olech Jarosław                                                                      

 

 

ponadto w obradach uczestniczyli: 

 

Sołtysi Gminy Radecznica  

                         

1. Edward Polak - Wójt Gminy 

2. Beata Trochimiuk – Sekretarz Gminy  

3. Bożena Kiesz – Skarbnik Gminy  

4. Joanna Sobstyl – Kierownik GOPS w Radecznicy  

 

Obrady sesji o godzinie 902  otworzył  Przewodniczący Rady Gminy Radecznica Pan 

Marcin Zymon. Powitał gości obecnych na sesji Pana Wójta Edwarda Polaka, Panią 

Skarbnik Bożenę Kiesz, Panią Joannę Sobstyl Kierownik GOPS –u,  Radnych i 

Sołtysów.  

 

Stwierdził quorum, wszyscy radni obecni. Obrady są prawomocne 15 radnych 

obecnych.  

 

Porządek obrad został odczytany.  

 

Proponuję następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej 

sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych.  



6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał oraz działań prowadzonych w 

okresie między sesjami.  

7. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Radecznica  

8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica 

b) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok 

c) w sprawie określenia Regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy 

Radecznica dla uzdolnionych uczniów 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o złożonych interpelacjach. 

10. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zamknięcie obrad.  

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. „Za” głosowało 15 radnych, „przeciwko”- 0, 

„wstrzymany”-0, „nieoddany”- 0. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.3.  

Brak uwag.  

 

Ad.4.  

Przewodniczący Rady poinformował o obradach stałych komisji Rady Gminy.  

Dnia 22 kwietnia br. obradowały wspólnie Komisja Rewizyjna i Komisja Rolnictwa, 

Planowania i Budżetu.  

Dnia 24 kwietnia br. obradowały wspólnie Komisja Kultury, Oświaty i Wychowania 

oraz Komisja Samorządowa i Socjalno – Społeczna.  

Do biura Rady wpłynęło pismo - Apel w sprawie Tarczy Wschód od Europosłanki 

Pani Marty Wcisło. Pismo zostanie rozesłane radnym na skrzynkę mailową, z prośbą 

o zajęcie stanowiska w tej sprawie.  

27 kwiecień 2025 – odbył się rajd rowerowy, organizowany przez GCKSiT w 

Radecznicy oraz grupę rowerową - Rowerowa Radecznica.  

 

Ad.5.  

Głos zabrał Radny J. Gumieniak – odniósł się do systemu finansowania z FOGR-u. 

Przytoczył poprzednią kadencję -  jak wyglądała sytuacja dofinansowania z różnych 

programów.  

Kolejno Radny J. Olech – zapytał jak dalej wygląda inicjatywa, o którą prosił to jest 

dofinansowanie w kwocie 10 000 zł. na zakup książek do Biblioteki Gminnej?  

Radny J. Gumieniak potwierdził zasadność tego typu dofinansowania.  

 

Ad.6.   



Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie między sesjami przedstawił Pan Wójt 

Edward Polak.  

Poinformował o konieczności zwołania sesji nadzwyczajnej, która miała miejsce 10 

kwietnia 2025 roku.  

Uchwały podjęte na ostatniej sesji zostały przekazane do właściwych organów 

nadzoru.  

 

Ogłoszono dwa zapytania ofertowe:  

- 15 kwietnia br. – ogłoszono zapytanie na dostawę około 200 ton kruszywa 

drogowego. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Józefowskie Kopalnie Kamienia 

Budowlanego WAL-  BUD  za cenę 79,95gr brutto za 1 tonę.  

- w drugim postępowaniu na dostawę kruszywa w ilości 400 ton (o innej frakcji) – 

wygrała ta sama firma Józefowskie Kopalnie Kamienia Budowlanego WAL-  BUD za 

cenę 96,56 gr brutto za 1 tonę.  

 

Został również ogłoszony przetarg nieograniczony na dostawę oleju napędowego na 

potrzeby Gminy Radecznica. Do tej pory takiego przetargu nie było a  powody 

ogłoszenia tego typu przetargu zostały wyjaśnione przez Pana Wójta E. Polaka.  

W postępowaniu tym wpłynęło trzy oferty i w tej chwili trwa ich rozpatrywanie.  

Kolejno w Urzędzie Gminy został utworzony punkt informacyjno – konsultacyjny 

programu Czyste Powietrze, który jest realizowany przez Wojewódzki Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej.  Punkt ten dział od 1 kwietnia br. 

Stosowne porozumienie w tym zakresie zostało podpisane 17 marca 2025 roku i od 1 

kwietnia tego roku będziemy operatorem tego programu. Będziemy udzielać 

wszelkiej pomocy wszystkim mieszkańcom gminy w tym zakresie.  

8 kwietnia br. – została podpisana umowa dotacji z Wojewódzkim Funduszem 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na zadanie – zbieranie, transport oraz 

unieszkodliwianie wyrobów azbestowych. Dotyczy to mieszkańców, którzy otrzymali 

dotację z ARiMR na wymianę pokryć dachowych.  

Zostały rozstrzygnięte dwa konkursy na dyrektora GCKSiT i na dyrektora Biblioteki 

Gminnej oraz na kierownika referatu infrastruktury i inwestycji w Urzędzie Gminy. 

11 kwietnia br. – został podpisany akt notarialny z powiatem zamojskim na mocy, 

którego działka i budynek Ośrodka Zdrowia w Gorajcu Starej Wsi wraca na własność 

powiatu zamojskiego. W kilku zdaniach Pan Wójt oznajmił jaki był powód oddania tej 

nieruchomości.  

 

W trakcie obrad przybyła Pani Sekretarz B. Trochimiuk. 

 

Nawiązując do wypowiedzi Przewodniczącego  Rady w ostatnią niedzielę odbył się 

rajd rowerowy po zakątkach naszego roztocza zachodniego.  

10 maja br. odbędzie się Zlot Motocyklistów pod nazwą Moto Radecznica.  



 

Radny J. Olech dopytał o postępowanie na kruszywo, podkreślił że w ubiegłych 

latach były problemy z tą firmą, która teraz została wyłoniona w postępowaniu.  

Pan Wójt E. Polak udzielił informacji wyjaśniających na ten temat. 

Radny J. Gumieniak poprosił o gruntowną analizę w tym temacie aby nie 

wydatkować dodatkowo pieniędzy.  

Wójt odpowiedział, że umowa jeszcze nie została podpisana i możemy wyłonić 

dostawcę tworzywa dolomitowego.  

 

Radny J. Olech dopytał jaka jest cena wyjściowa oleju napędowego? jaka ilość 

została zamówiona? i w co będzie zmagazynowany?  

Wyjaśniając Pan Wójt udzielił odpowiedzi na te pytania.  

Radny J. Gumieniak odniósł się do wypowiedzi Wójta i Radnego J. Olecha.  

 

Przewodniczący Rady M. Zymon powitał przybyłą na obrady Panią Sekretarz B. 

Trochimiuk.  

 

Ad.7.  

Ocenę zasobów pomocy społecznej za 2024 rok dla Gminy Radecznica omówiła 

Pani Kierownik GOPS Joanna Sobstyl.  

 

 

Ad.8.  

Podjęcie uchwał 

 

a) w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radecznica 

- treść uchwały została odczytana przez Przewodniczącego Rady M. 

Zymona. 

Dyskusja nie została podjęta. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Radecznica. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. „Za” głosowało 15 osób, „przeciwko” - 0, 

„wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta. 

 

b) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok - treść uchwały została 

odczytana przez Przewodniczącego Rady M. Zymona. 

Dyskusja nie została podjęta. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

2025 rok. 



W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. „Za” głosowało 15 osób, „przeciwko” - 0, 

„wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta.  

 

c) w sprawie określenia Regulaminu przyznawania nagród Wójta Gminy 

Radecznica dla uzdolnionych uczniów – Przewodniczący Rady M. 

Zymon poinformował, dlaczego uchwała ta została zakwestionowana w 

pierwotnej wersji. Treść uchwały została odczytana.  

Dyskusja nie została podjęta. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie określenia Regulaminu 

przyznawania nagród Wójta Gminy Radecznica dla uzdolnionych uczniów. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. „Za” głosowało 15 osób, „przeciwko” - 0, 

„wstrzymało się” – 0. Uchwała została podjęta. 

  

Ad. 9.  

Brak.  

 

Ad.10.  

Pan Wójt udzielił odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.  

- na dofinansowanie na budowę drogi w Gorajcu Zastawie z Funduszu Ochrony 

Gruntów Rolnych,  

- wyjaśnił co dalej w sprawie wniosku, który został złożony w kwestii dofinansowania 

do budowy przydomowych oczyszczalni ścieków,  

- na dofinansowanie 10 000 złotych na zakup książek dla Biblioteki Gminnej. 

 

Sołtys R. Kapica zapytał o przydomowe oczyszczalnie ścieków. Pan Wójt E. Polak  

odpowiedział.  

 

Ad. 11.  

Radny J. Gumieniak – odniósł się do inwestycji budowy drogi w Gorajcu Zastawie. 

Czy będzie ona wykorzystywana podczas budowy obwodnicy Gorajca? Pan Wójt 

odpowiedział.  

 

Sołtys R. Kapica zapytał o drogę, która była budowana z płyt na Gruszce Zaporskiej? 

droga do świetlicy wiejskiej). Pan Wójt odpowiedział.  

 

Radny J. Sołtys – zapytał co z drogą powiatową od Czarnegostoku do Trzęsin? Pan 

Wójt odpowiedział.  

 

Radny J. Sołtys – zapytał odnośnie przetargu na remont świetlicy wiejskiej w 

Czarnymsoku? Pan Wójt odpowiedział.  



 

Radny J. Gumieniak – w imieniu Sołtysa Gruszki Zaporskiej i swoim podziękował 

Panu Wójtowi i Radzie Gminy za realizację zadania parkingu i odwodnienia przy 

remizie w Gruszce Zaporskiej.  

 

Przewodniczący Rady M. Zymon zwrócił się do Radnych aby do jutra kto jeszcze 

tego nie zrobił, złożyć do biura rady oświadczenie majątkowe za 2024 rok.  

Nawiązując do zbilżających się wyborów prezydenckich Przewodniczący Rady M. 

Zymon poinformował o zmianie lokalu wyborczego dla miejscowości Gruszka 

Zaporska, Gaj Gruszczański, Zakłodzie.  

Dalej w temacie wyborów Radny J. Gumieniak poprosił aby Urząd Gminy wystosował 

stosowną informację i podał ją na poszczególne tablice ogłoszeń.  

Przewodniczący Rady M. Zymon nadmienił, iż taka informacja pojawiła się już na 

stronie Gminy.  

 

 

Ad.12.  

Z powodu wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy M. Zymon 

zamknął obrady XV sesji Rady Gminy Radecznica dnia 29 kwietnia 2025 roku.  

 

 

Protokołowała A. Janowska  

       PRZEWODNICZĄCY RADY GMINY 

Marcin Zymon 


